



产品名称：一次性使用组织穿刺悬吊固定器

注册证号：吉械注准20212020035

适用范围：适用于手术中在内窥镜下操作，用于悬吊牵开固定目标组织或器官来改善手术视野。

产品结构：导入针、悬吊器主体、锁定夹。

产品特点：

- 1.独特的T字型头部设计，结构简单，操作便捷。可多角度直接穿刺腹壁进入腹腔，并随时调整位置。
- 2.直径 $\leq 2.5\text{mm}$ 的超微创创口，无需缝合。
- 3.不占用手术孔道，自主保持悬吊，节省人力。有效解决微创手术中术者面临的手术空间小、组织器官重叠、术野难保障的难题。
- 4.适用于胃癌、子宫切除、直肠旁清扫术、宫旁清扫术、胃大部切除、根治性子宫切除术、经肛全直肠系膜切除术、结肠部分切除等手术。

Product Name: Disposable Tissue Biopsy Needle Holder
Registration No.: JXZZ 20212020035

Scope of Application: Suitable for operation under endoscope to suspend and retract target tissues or organs to improve surgical field.

Product Structure: The product consists of an insertion needle, suspension device body, and locking clip.

Product Features:

- 1.The unique T-shaped head design provides a simple structure and easy operation. It can be inserted into the abdominal cavity through the abdominal wall at multiple angles and can be adjusted in position as needed.
- 2.The ultramicroscopic incision created by the device is $\leq 2.5\text{mm}$ in diameter and does not require sutures.
- 3.It does not occupy the surgical portal and can autonomously maintain suspension, thus saving manpower. It effectively solves the challenges faced by surgeons in minimally invasive surgery, such as limited surgical space, overlapping of tissues and organs, and difficulty in maintaining a clear surgical field.
- 4.It is applicable to surgeries such as gastric cancer, hysterectomy, lateral pelvic lymph node dissection, para-aortic lymph node dissection, subtotal gastrectomy, radical hysterectomy, total mesorectal excision through the anus, and partial colectomy.